
 

 

Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  03.08. 2023 

Číslo:  3489/2023/OF- 33279 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

 tajomník komisie 

 email: martin.sokol@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 158 

   

 

ZÁPISNICA 

 

zo 6. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 03. augusta 2023 (štvrtok ) o 9:00 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 208 (1. poschodie) 

 
 

NÁVRH PROGRAMU 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a.) Prevod vlastníctva pozemku v katastrálnom území Severné Mesto v Košiciach pre 

manželov Priamových 

b.) Prevod vlastníctva pozemku v katastrálnom území Severné Mesto v Košiciach pre 

manželov Svitaničových 

c.) Kúpa pozemku v k. ú. Stredné Mesto do vlastníctva Košického  samosprávneho kraja  

d.) Nájom časti nebytového priestoru pre Slovenskú republiku v zastúpení Ministerstvom 

vnútra Slovenskej republiky 

e.) Nájom nebytového priestoru pre občianske združenie Slovensko-Ukrajinské Centrum 

Partnerstva 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o podpore 

audiovizuálneho priemyslu 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce 

6. Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné  služby                       

„Dobrovoľnícke  centrum Košického kraja, n. o.“ 

7. Zmena uznesenia č. 742/2022 zo dňa 22.08.2022, spočívajúca v zmene podmienok nájmu 

nehnuteľností pre účely cestmajsterstva Správy ciest KSK, oblasť Krompachy   

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 



 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 18 členov 

komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 6. rokovaní komisie ospravedlnili: Ing. Lasky, Ing. Končeková, Ing. Gergely 

Papp, Ing. Lesňák. 

 

 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná.  

 

Uznesenie č. 25/2023 
Komisia schvaľuje návrh programu 6. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 18   

Za: 18                                          Proti: 0                                         Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci: a.) Prevod vlastníctva pozemku v katastrálnom území Severné Mesto v 

Košiciach pre manželov Priamových      

Vyjadrenie: Materiál prezentuje JUDr. Ľubica Palková  - poverená riadením odboru správy 

matetku  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 26/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 19    

Za: 19                                         Proti: 0                                       Zdržal sa:  0   

Návrh bol schválený. 

 

Majetkové veci: b.) Prevod vlastníctva pozemku v katastrálnom území Severné Mesto v 

Košiciach pre manželov Svitaničových 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje JUDr. Ľubica Palková  - poverená riadením odboru správy 

matetku  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 



 

 

 

Uznesenie č. 26/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 20    

Za: 20                                          Proti: 0                                       Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

Majetkové veci: c.) Kúpa pozemku v k. ú. Stredné Mesto do vlastníctva Košického  

samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje JUDr. Ľubica Palková  - poverená riadením odboru správy 

matetku  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček. Odpovedala mu JUDr. Palková. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 27/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:  21   

Za: 21                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

 

Majetkové veci: d.) Nájom časti nebytového priestoru pre Slovenskú republiku v 

zastúpení Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje JUDr. Ľubica Palková  - poverená riadením odboru správy 

matetku  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 28/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 21    

Za: 21                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0    

Návrh bol  schválený. 

 

 

Majetkové veci: e.) Nájom nebytového priestoru pre občianske združenie Slovensko-

Ukrajinské Centrum Partnerstva 



 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje JUDr. Ľubica Palková  - poverená riadením odboru správy 

matetku  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 29/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 21    

Za: 21                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 30/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní:  21   

Za: 21                                         Proti:  0                                      Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 

podpore audiovizuálneho priemyslu 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Mgr. art. Ján Melikant – projektový manažér Regionálna 

filmová kancelária 

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček ohľadom prepojenia dotácií pre audiovizuálny 

priemysel na rozpočet kraja a garancií dotácií pre žiadateľov. Odpovedal mu Mgr. art. Ján 

Melikant.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 31/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 21     

Za: 20                                         Proti:0                                        Zdržal sa:  1   

Návrh bol schválený. 



 

 

K bodu č. 5 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 

zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Mgr. Andrea Gajdošová - poverená riadením odboru školstva 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 32/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 21    

Za: 21                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné  služby                       

„Dobrovoľnícke  centrum Košického kraja, n. o.“ 

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Mgr. Lucia Sopková – právnik odboru sociánych vecí,  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček ohľadom dôvodov založenia novej n.o. a aktivít, 

ktoré bude vykonávať naviac oproti súčasnej organizácii. Poslanec sa ešte informoval o 

vyhodnotení doterajšej činnosti a zrušenia členstva v pôvodnej organizácii. Odpovedala mu 

Mgr. Sopková a JUDr. Ing. Béreš Furmanová. Do diskusie sa zapojili aj p. Rečka a Ing. Mgr. 

Kovačevičová.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 33/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní:  21   

Za: 20                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 1    

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 Zmena uznesenia č. 742/2022 zo dňa 22.08.2022, spočívajúca v zmene 

podmienok nájmu nehnuteľností pre účely cestmajsterstva Správy ciest KSK, oblasť 

Krompachy   

Vyjadrenie: Materiál prezentuje Ing. Peter Vaľko – prevádzkový riaditeľ Správy ciest KSK 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásil p. Rečka s otázkou, či nie je pre kraj výhodnejšie 

nehnuteľnosť odkúpiť ako platiť danú výšku ročného nájmu. Dostal odpoveď od Ing. Vaľka, že 

takáto alternatíva sa prejednáva, ale v nehnuteľnosti sú aj iní nájomcovia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 



 

 

 

Uznesenie č. 34/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní:  21   

Za: 20                                         Proti: 0                                       Zdržal sa:  1    

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

K tomuto bodu neboli žiadne návrhy na prerokovanie. 

 

K bodu č. 9 

Rôzne 

1. Do diskusie sa prihlásil Ing. Polaček. Informoval o pripravovanej zmluve medzi mestom 

Košice a KSK na spolufinancovanie rekonštrukcie krytej plavárne na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov a podpory športových projektov kraja. Očakáva predloženie 

zmluvy na augustovom rokovaní Z KSK.  

2. Takisto informoval o zmluvnej pokute pre HTC arénu v sume 133 000 €. Očakáva, že 

v prípade odpustenia zmluvnej pokuty, bude daný materiál prerokovaný Zastupiteľstvom 

KSK. 

K bodu č. 1 sa vyjadrila JUDr. Ing. Béreš Furmanová, ktorá popísala chronológiu a priebeh 

rokovaní s mestom Košice s tým, že k dnešnému dňu nebolo možné predložiť návrh zmluvy na 

zasadnutia komisií z dôvodu pokračujúcich rokovaní, a teda ho nie je možné predložiť ani na 

augustové rokovanie Zastupiteľstva. 

Do diskusie sa zapojil p. Gejza Sačko ohľadom výstavby plavárne pri strednej škole 

v Kráľovskom Chlmci, ktorá je zriadená KSK, čiže ide o investíciu do majetku KSK a nie mesta 

Kráľovský Chlmec. 

Do diskusie sa zapojila Ing. Kallová, ktorá odporúča spoločný postup mesta Košice a KSK pri 

uchádzaní sa o výzvy na financovanie cestnej, ale aj inej infraštruktúry. 

Do diskusie sa zapojil p. Mihalik, ktorý pripomenul, že na predchádzajúcich rokovaniach 

zástupcovia úradu nevedeli zodpovedať jeho otázky týkajúce sa ceny výroby vodíka pre 

vodíkové autobusy a očakával, že k tomu Úrad zaujme stanovisko alebo zvolá stretnutie. Ďalej 

namietal, že počas zasadnutia komisie nie je priestor na prejednanie sporných bodov. 

Odpovedala mu na to Ing. Mgr. Kovačevičová s tým, že pri každom bode je možné sa vyjadriť 

počas diskusie a takisto je možné vystúpiť v bode návrhy, podnety a požiadavky. Do diskusie sa 

zapojil aj p. Gejza Sačko, ktorý potvrdil, že Zastupiteľstvo schválilo len založenie obchodnej 

spoločnosti, ale neschvaľovalo nákupy vodíkových autobusov.  

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

    tajomník komisie                          predseda komisie 


